
 

 

 

  

 
 

  

 

 

 

WOORDVOERINGSLIJN RUBBERGRANULAAT & WATERSCHAPPEN 

 
ALGEMEEN BERICHT 
 

Waterschappen, RIVM en ministerie gaan rubbergranulaat verder onderzoeken 

 

De waterschappen gaan samen met het RIVM en het ministerie van Infrastructuur en Milieu de effecten 

van rubbergranulaat onderzoeken.  

 

Waterschappen doen veel verschillende metingen in de waterbodem en het oppervlaktewater om het al-

gemene beeld van de kwaliteit in kaart te brengen. Bij die metingen worden ook stoffen afkomstig uit au-

tobanden, zoals zware metalen en PAK’s (granulaten), geanalyseerd. Met deze monitoringsactiviteiten con-

troleren de waterschappen de waterkwaliteit in Nederland en verbeteren ze waar nodig de waterkwaliteit 

door eisen aan vergunningen te stellen en door afspraken te maken met bedrijven en bewoners. 

 

Recente ontwikkelingen rondom rubbergranulaat zijn voor het RIVM, het ministerie van Infrastructuur en 

Milieu en de waterschappen aanleiding om dit onderzoek te starten. De rubbergranulaatkorrels op kunst-

grasvelden hebben mogelijk negatieve effecten op de waterkwaliteit. Om dit goed in beeld te krijgen is 

onderzoek nodig. 

 

Q&A – REACTIE OP BERICHT NU.NL  
 

Is het waar dat de waterschappen nalatig zijn geweest in de controle op rubbergranulaat? 

Nee, de waterschappen doen wel veel verschillende metingen in de waterbodem en het oppervlaktewater 

om het algemene beeld van de kwaliteit in kaart te brengen. Bij die metingen worden ook stoffen afkom-

stig uit autobanden, zoals zware metalen en PAK’s (dit zijn granulaten), geanalyseerd.  

 

Op nu.nl valt te lezen dat de waterschappen volgens televisieprogramma Zembla de milieurisico’s van 

rubbergranulaat niet hebben onderzocht. Dat klopt dus niet. Daarnaast wordt er verwezen naar een be-

sluit van toenmalig minister Cramer (Milieu) uit 2007. Er zijn toen echter geen afspraken gemaakt met de 

waterschappen om specifiek te controleren op vervuiling rondom kunstgrasvelden. 

 

Wat staat er over de waterschappen in het besluit van minister Cramer uit 2007? 

Zembla baseert zich op een brief van toenmalig minister Cramer van Milieu aan de branche naar aanlei-

ding van onderzoek over rubbergranulaat. Deze brief roept bedrijven op om als zij granulaat gebruiken, dit 

te melden bij de waterbeheerder. De waterschappen hebben deze brief destijds niet ontvangen. In de 

brief zijn dan ook geen afspraken gemaakt met de waterschappen om specifiek te controleren op vervui-

ling rond kunstgrasvelden. De brief is gericht aan bedrijven die kunstgrasvelden aanleggen, sportvereni-

gingen en gemeenten. 

 

Wat gaan de waterschappen doen tegen de negatieve effecten van rubbergranulaat voor de ecolo-

gie? 

Samen met het RIVM en het ministerie van Infrastructuur en Milieu willen de waterschappen de effecten 

van rubbergranulaat gaan onderzoeken. 

 

 

 


